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STYREPROTOKOLL 
<> 

KRETSSTYRETS MØTE NR. 5/2008-2010 
FREDAG 13. / LØRDAG 14. FEBRUAR 2009. 

STED: RICA PARKEN HOTEL, ÅLESUND. 
     
PROTOKOLLENE ER OFFISIELLE OG HISTORISKE DOKUMENT. 
VEDTAK SOM ANGÅR IDRETTENS EGNE ORGANISASJONSLEDD 
BLIR FULGT OPP NÅR DETTE ER AKTUELT. 
 
PROTOKOLLENE BEKJENTGJØRES GJENNOM IDRETTSKRETSENS 
HJEMMESIDE ELLER VED RUNDSKRIV TIL FØLGENDE:  

- Særkretser 
- Idrettsrådene 
- Idrettslagene 
- Kommuner 
- Presse 
- Revisor 
- Kontrollkomite 
- Samarbeidspartnere 

 
ØNSKES YTTERLIGERE OPPLYSNINGER I EN IDRETTSKRETSSAK, TA 
KONTAKT MED MØRE OG ROMSDAL IDRETTSKRETS SITT KONTOR 
V/ORG. SJEF. 

 
   MØRE OG ROMSDAL IDRETTSKRETS 
   Idrettsvn. 2 
   6413 MOLDE 
   Tlf: 41 90 00 31  
   http://www.idrett.no/moreogromsdal   
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Protokollside nr 032/2008-2010 
 
Til stede var: Per Dagfinn Fagerli 

Berit Kalvø Stephansen 
Jon Åsbø 
Odd Brede Langdal 
Inger Johanne Vasskog 

----------------------------------------- 
Org.sjef Rune Sjåholm 
Adm.leder Geir Moholt 
Plan og utviklingsleder Siri Ask Fredriksen 
Idrettsfaglig konsulent Bjørn Olav Søndrol 
 

MØTESTED: Rica Parken Hotel, Ålesund 
MØTETID:  Fredag 13. / lørdag 14. februar kl 17.30 – 20.40 / 09.00 – 12.45.   

Saker på dette styremøtet: 

• Oppfølging av idrettsråd 
o Årsmøterunden 2009 
o Kompetanseløft for idrettsråd 

� Landskonferansen i Molde 
• Spillemidler 2009 – rapport fra møte en i anleggsrådet 

o St.prp. 37 – ”Regjeringens tiltakspakke”    
• Idrett og ledelse - status 
• Årsplan 2009 
• Budsjett 2009 
• Innsatspokaler 2008 – oppfølging  
• Møteplassen 2009 med tilbehør 

o Inngang til Idrettsfestivalen i Molde 
• Regnskap 2008 
• Årsrapport 2008 
• Idrettsregistreringen - status 

 

I. SAKER TIL ORIENTERING: 
 

O-sak 0110/2008-2010 
Idrettens styrelederskole 2009: 

Sted: Ullevål Stadion og Rica Victoria Hotel.  Tidspunkt: fredag 23. og lørdag 24. januar.  
Målgruppe: presidenter i særforbund og styreledere i idrettskretsene. MRIKs representant: 
leder Per Dagfinn Fagerli. 
 

O-sak 0111/2008-2010 
Idrettsregistreringen 2009: 

Idrettsregistreringen 2009, for 2008, åpnet 21. januar og stenges 25. februar.  Pr 29/1-08 har 
76 av 505 idrettslag registrert seg med 11 388 medlemskap. 
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Protokollside nr 033/2008-2010 
O-sak 0112/2008-2010 

”Finanskrise og arbeidsledighet – bygg idrettsanlegg”: 
Kronikk i fylkets regionale aviser om dette temaet, samt spillemiddeletterslep og 
momsreform, medførte intervju av leder i NRK torsdag 8. januar.  God vinkling og 
policymarkering; dessuten god respons ute i organisasjonen. 
 

O-sak 0113/2008-2010 
Revidering av kommunedelplan i Kristiansund: 

3 oppstartmøter, med 3 deltema – god oppslutning, god respons.  I Kristiansund tas 
kommuneplanarbeidet på alvor.  God samhandling frivillig / offentlig.  Mellom 80 og 90 
deltakere. 
 

O-sak 0114/2008-2010 
Stabs- og medarbeiderutvikling: 

Jamfør O-sak 0089 – medarbeideroppfølging gjennom medarbeidersamtaler.  Onsdag 7. 
januar ble dette fulgt opp med en dag på Høyskolen i Molde, der vi jobbet med årsplan 2009, 
konkretisering av arbeids- og ansvarsområder og øvrig stabsutvikling ved hjelp av kjente, 
utviklede verktøy. 
 

O-sak 0115/2008-2010 
Årsmøter i idrettsråd: 

Følgende årsmøter er fastsatt: 
• Skodje 03.02.09 
• Aukra IR 25.02.09 
• Halsa IR 25.02.09 
• Herøy 26.02.09 
• Volda 03.03.09 
• Sunndal IR 04.03.09 
• Ålesund 10.03.09 
• Ørsta 11.03.09 – adm / Per D 
• Aure IR 12.03.09  
• Tingvoll IR 15.03.09 
• Kristiansund 16.03.09 
• Rauma 17.03.09 
• Molde 17.03.09 
• Sula 18.03.09 
• Surnadal 19.03.09 
• Gjemnes 31.03.09 

 
O-sak 0116/2008-2010 

Frivilligregisteret: 
For å komme med fra starten av, med tilbakevirkende kraft, er fristen for registrering satt til 1. 
februar. Se for øvrig e-post datert 14. januar for utfyllende informasjon. 
 

 
 
 
 



 4

Protokollside nr 034/2008-2010 
O-sak 0117/2008-2010 

Idrettsløftet 2009: 
250 millioner i ekstrabevilgning fra KKD, lansert 26. januar, vil forhåpentlig bety 10-15 
millioner kroner til Møre og Romsdal.  Stortingsproposisjonen ble behandlet i Stortinget 
fredag 13. februar, resultatet var i samsvar med finanskomiteens innstilling.  
 

O-sak 0118/2008-2010 
Skoleringssamling for klubbguider: 

Styremedlem Jon Åsbø og Christine Svoren, regionkonsulent i Vofo, Møre og Romsdal, 
deltok på skoleringssamling på Voksenåsen, Oslo.  Startmøter er klubbutviklingskonseptet 
som inngår i og er en del av ”Idrett og ledelse.” 
 

O-sak 0119/2008-2010 
Skoleringssamling ”Idrett og ledelse”: 

Sted: SAS, Gardermoen lørdag / søndag 7. og 8. februar.  Deltakere fra MRIK: Per Dagfinn 
Fagerli, Ulrik Opdal (kursholder), Rune Sjåholm (kursholder), Geir Moholt, Siri Ask 
Fredriksen, Bjørn Olav Søndrol.  75 deltakere fra hele landet. 
 

O-sak 0120/2008-2010 
Arbeidsgruppe for landskonferansen for idrettsråd: 

Nytt møte i arbeidsgruppa avholdt torsdag 5. februar på Rica Seilet, Molde.  Org.sjef, plan og 
utviklingsleder, Ulrik Opdal (Molde Idrettsråd) og Tore Birkeland (Molde kommune) sitter i 
arbeidsgruppa. 
 

O-sak 0121 
Arbeidsgruppe kompetanseløft for idrettsråd: 

Nytt møte i arbeidsgruppa fredag 6. februar på Gardermoen. 
 

O-sak 0122/2008-2010 
Arbeidsgruppe samordning av IK ting og representasjon: 

Utredning utsendt til behandling i februar. Mandat: samordning av tingperioder og 
representasjon på IK ting, samt tilpasning til idrettstinget.  Jostein Mo representerer MRIK og 
leder utredningsarbeidet.  Utredningen ble gjennomgått under styremøtet. 
 

O-sak 0123/2008-2010 
Nordea kunstisbane – offisiell åpning: 

Rune Skavnes representerte MRIK under den offisielle åpningen av Nordea Kunstisbane, 
lørdag 24. januar – selskap med Tor Olsen, Stein Ohr, Hjallis og Kuppern. 
 

O-sak 0124/2008-2010 
Klubbutvikling i Møre og Romsdal: 

Markedsføringen av klubbutviklingsprosjekter har medført respons i idrettslag som Ørsta IL, 
Brattvåg IL, Tustna IL, Molde HK, Træff SK, Bæverfjord IL, MSI, Kristiansund og Omegn 
Judoklubb, Gjemnes Idrettsråd.  I slutten av fjoråret ble det avviklet startmøter i KFUM Volda 
VBK og Skodje IL. 
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Protokollside nr 035/2008-2010 
O-sak 0125/2008-2010 

Sammenslåing av idrettslag: 
Prosessen med sammenslåing av Aure IL og Stemshaug IL er sluttført.  Enstemmige 
årsmøtevedtak er fattet i begge idrettslag.  Ny lov ble godkjent 9. desember 2008. 
Ny sammenslåingssak i Ålesund pågår – mellom Fortuna og Guard. 
 

O-sak 0126/2008-2010 
Idrettsklassen, Molde VGS: 

Som i 2008 ble det avholdt informasjonsmøte i regi av Træff SK, Molde HK, Molde VGS og 
MRIK.  I år ble møtet avholdt tirsdag 3. februar. 
 

O-sak 0127/2008-2010 
Kretsting: 

Møre og Romsdal Skytterkrets har ting i Molde lørdag 14. februar.  NRFK har ting i Molde 
fredag 20. og lørdag 21. februar.  Leder representerer MRIK. Møre og Romsdal Gymnastikk 
og Turn har ting søndag 15. mars, i Ulsteinvik, med styremøte fredag og fellessamling med 
Sogn og Fjordane lørdag.  Leder representerer MRIK.   
 

O-sak 0128/2008-2010 
Fylkesplanseminar kultur: 

Kulturdugnad ble gjennomført onsdag 21. januar, med 65 deltakere fra kommuner, 
institusjoner, frivillige organisasjoner og Møre og Romsdal fylke, kulturavdelinga. 
 

O-sak 0129/2008-2010 
Momsreform.  Momsreform.  Momsreform: 

Undertegnede har blitt oppfordret om å aktivere Mørebenken og bruke kulturnettverket.  Dette 
er gjort, jamfør videresendte e-poster datert 27.01.09. Interesse og engasjement fra politiske 
parti i Møre og Romsdal som ønsker samarbeid om denne saken, er til stede.   
 

O-sak 0130/2008-2010 
Anleggsrådet: 

Første møte i anleggsrådet er berammet til tirsdag 10. februar kl 17.00.  Antall søknader, 
søknads- og kostnadssum ser ikke ut til å bli lavere enn for 2008.  Ses dette i sammenheng 
med ekstrapott til svømmehaller (kommunepott på 6,4 mrd.) og idrettsanlegg generelt 
(ekstrapott på 250 millioner kroner), kan vi regne med rekordhøy aktivitet i 2009.  
 

O-sak 0131/2008-2010 
Innsatspokaler 2008: 

Vinnerne er kontaktet, arenaer er avklart, pokaler er bestilt og ankommet, diplomer under 
utarbeidelse. 
 

O-sak 0132/2008-2010 
Regjeringens krisepakke: 

Jamfør infoskriv nr 2 til idrettsrådene.  Ei rask beregning på ”vår andel” av de 250 millioner 
kroene, tilsier 10-15 millioner oppå vanlig spillemiddelpott.  Det forutsetter beredskap, fra 
MRIK, fra MRfylke, fra kommuner og idrettsråd.  Anleggsrådets møte 10. februar passer godt 
inn i denne strategien.  Jamfør O-sak 0117/2008-2010. 
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Protokollside nr 036/2008-2010 
O-sak 0133/2008-2010 

Idrettskretsledermøte første halvår 2009: 
Sted: Rica Holberg Hotel, Oslo.  Tidspunkt: Fredag 17. og lørdag 18. april 2009.  Det betyr at 
vi har fått en kjedelig kollisjon mellom dette viktige møtet og vårt årlige, regionale 
høydepunkt: Møteplassen.   
 

O-sak 0134/2008-2010 
Ledermøtet 2009: 

Sted: Stavanger Forum.  Tidspunkt: Fredag 8., lørdag 9. og søndag 10. mai. 
 
 

II. VEDTAKSSAKER: 

FØLGENDE VEDTAKSSAKER LEGGES FRAM TIL BEHANDLING: 
Sak 0021/2008-2010: Godkjenning av protokoll nr 4/2008-2010 
Sak 0022/2008-2010: Regnskap 2008 
Sak 0023/2008-2010: Budsjett 2009  
Sak 0024/2008-2010: Årsplan 2009 
Sak 0025/2008-2010: Oppfølging av idrettsråd 
Sak 0026/208-2010: Samordning av IK ting og representasjon.  Høring 
 
 
 

Sak 0021/2008-2010 
Godkjenning av protokoll nr. 4/2008-2010: 

Enstemmig vedtak: 
PROTOKOLL NR. 4/2008-2010 (5. / 6. desember 2008) godkjennes uten merknader. 

 
Sak 0022/2008-2010 

Regnskap 2008: 
 
 
Enstemmig vedtak: 
Det fremlagte regnskap for Møre og Romsdal Idrettskrets, 2008, som balanserer med et 
overskudd stort kr 363 133,92, vedtas. 
 

 
Sak 0023/2008-2010 

Budsjett 2009: 
 
 
Enstemmig vedtak: 

1. MRIKs andel av fylkestilskuddet skal for 2009 være 50 %.  Fokus skal rettes mot 
anlegg og fellesidrettslig kompetanse (for eksempel idrettsråd), i samsvar med 
intensjoner og vedtak i sak 65/08 og budsjettvedtak i Ku sak  /09 i 
fylkeskulturutvalget. 

2.  Fremlagte budsjett, justert iht styrets drøftinger fredag 13. og lørdag 14. februar 2009, 
blir grunnlag for MRIKs drift og aktiviteter i 2009. 
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Protokollside nr 037/2008-2010 
 

Sak 0024/2008-2010 
Årsplan 2009: 

• GAP - analyse: Forholdet nåsituasjon / ønsket situasjon.  Utgangspunktet til MRIK 
ved inngangen til 2009 er gunstig i form av bedrede rammevilkår som følge av 
vellykket strategisk arbeid over år.  Forsterkning er nøkkelordet, planens overbygning 
er vedtatt strategiplan på siste IK-ting. 

o I samsvar med vedtak i sak 0017/2008-2010 har administrasjonen ryddet opp i 
operative mål og formuleringer, siden styremøte nr 4/2008-2010.  Staben har 
også strukturert og avklart arbeids- og ansvarsområder internt, ved oppfølging 
av medarbeidersamtaler og personalseminar i uke 2/2009. 

 
Enstemmig vedtak: 
Årsplan 2009, styrets drøftinger under styremøtene 5. og 6. desember 2008 og 13. og 14. 
februar 2009, legges til grunn for Møre og Romsdal Idrettskrets sitt arbeid for 2009. 
 

Sak 0025/2008-2010 
Oppfølging av idrettsråd: 

Nå er det primært årsmøterunden som står for tur – jamfør O-sak 115 – oppfølging og 
direktekontakt mot idrettsråd som enda ikke har fastsatt årsmøtedato er viktig. 
 
I tillegg arbeides det videre med kompetanseløftet (jamfør O-sak 121), med landskonferansen 
(O-sak 120) og samordning av tingperioder, representasjon og tilpasning IK/NIF (O-sak 122). 
 
Presentasjonsmal er utarbeidd, videreutviklet og sendt som e-post 2 ganger. 
 
Enstemmig vedtak: 

1. Rundskriv 1 og 2 fra Møre og Romsdal Idrettskrets, utsendt uke 01/09 og 05/09, 
følges opp.   

2. MRIK sitt bidrag på årsmøtene knyttes opp mot ”Strategiplan 2008-2012”, 
informasjon omkring det nasjonale kompetanseløftet, mobilisering til 
landskonferansen i Molde 13. - 15. november 2009 og oppfølging av St.prp. nr 37, 
kap 315, post 81 – ekstraordinært tilskudd til idrettsanlegg.   

3. ”Idrettsløftet” og Landskonferansen skal brukes som motivasjonsfaktor til aktiv 
oppfølging i etterkant. 

 
Sak 0026/2008-2010 

Samordning av IK ting og representasjon: 
Jamfør O-sak 0122. 
 
Enstemmig vedtak: 

1. Styret i Møre og Romsdal Idrettskrets anbefaler toårige tingperioder for idrettskretser, 
men med 4-årige strategiplanperioder. 

2. Styret i Møre og Romsdal Idrettskrets anbefaler samordning av ting for IK slik at IK 
ting arrangeres året etter Idrettstinget. 

3. Styret i Møre og Romsdal Idrettskrets anbefaler at IK tingene utgjøres av 
delegasjoner fra særkretser / regioner og idrettsråd, i respekt for gjennomgående 
representasjon og representativt demokrati. 

4. Begrunnelser henvises til eget høringssvar, arkivert som DM 282976. 
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Molde, 16/02-09 

 
Rune Sjåholm. 


